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Indienende fractie: GroenLinks 

Naam woordvoerder: Remko de Paus 

Verzoek om agendering van de Informatienota: Wijkopgaven 2017-2018 

Deze Informatienota staat op de lijst van 

ingekomen stukken d.d.: 

30 oktober 2017 (5.A.9) 

Verzoek om agendering in de:  

Informatieronde   

Debatronde 

 

Aanleiding tot agenderen: 

 

 

Op 30 november 2015 besprak de raad op ons 

verzoek de doorontwikkeling van het 

wijkgerecht werken, naar aanleiding van de 

informatienota over dit onderwerp van 2 jaar 

geleden. 

Een flink aantal thema's passeerde de revue, 

waaronder de representativiteit van de 

bezoekers van de wijkdialogen. Aan het eind 

werd afgesproken dat "in de vorm van een 

opinienota mogelijke scenario’s voor het 

vervolg van de wijkdialogen aan de raad 

wordt voorgelegd." (zie terugblik 

https://online.ibabs.eu/ibabsapi/ 

publicdownload.aspx?site=zwolle&id=22336) 

Er is geen opinienota gekomen, de 

wijkopgaven geven nog steeds een vrij 

algemeen beeld van een wijk, de link naar het 

stedelijk beleid ontbreekt, voor een andere 

indeling van grote wijken is niet gekozen.  

Beoogd effect van agenderen: 

 

Het college input geven voor de verdere 

ontwikkeling van het wijkgericht werken, het 

formuleren van wijkopgaven, het betrekken 

van een representatieve groep inwoners, de 

rol van de gemeenteraad. 

 

 

Voor de Informatieronde moeten de volgende 

betrokkenen worden uitgenodigd: 
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Voor de Debatronde moet de debatvraag zijn: Terugblikkend: Zijn inwoners en raad op een 

goede manier betrokken bij de wijkopgaven 

en de doorontwikkeling van het wijkgericht 

werken? Vooruitkijkend: In welke vorm geven 

we een vervolg aan het wijkgericht werken? 

 

Noot: 

Het debat kan heel goed de vorm van een kort 

debat krijgen (alleen indienende fracties 

krijgen spreektijd voor een bijdrage, rest 

reageert). Bespreking op basis van een (al in 

2015 beloofde) opinienota zou de voorkeur 

hebben. 

 

 

 

 

 

 


